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Abstract (en)
[origin: US4679339A] A price cassette (1) is described which comprises a moulding (2) in which a plurality of parallel wells (14, 15, 16, 17, 18,
19) at least partially open towards the cassette front side and separated from each other by webs (9, 10, 11, 12, 13) are disposed for receiving
price and/or information tags (31). The price cassette is provided with a cover (20) which is connected to the moulding and is adapted to be placed
against the cassette front side for covering the wells. The cover comprises transparent window areas (22, 23) through which the price and/or
information tags can be read. The wells at the moulding are open over their entire length towards the cassette front side and the webs between the
wells at least along a portion of their front faces (32) facing the cassette front side are formed in arrowhead shape.

Abstract (de)
Es wird eine Preiskassette (1) beschrieben, die ein Formteil (2) enthält, bei dem mehrere parallele, zur Kassettenvorderseite hin wenigstens
zum Teil offene, durch Stege (9, 10, 11, 12, 13) voneinander getrennte Schächte (14, 15, 16, 17, 18, 19) zur Aufnahme von Preis- und/oder
Informationsschildern (31) angebracht sind. Die Preiskassette ist mit einem Deckel (20) versehen, der mit dem Formteil verbunden und zum
Abdecken der Schächte an die Kassettenvorderseite anlegbar ist. Der Deckel weist durchsichtige Fensterbereiche (22, 23), auf, durch die hindurch
die Preis- und/oder Informationsschilder ablesbar sind. Die Schächte an dem Formteil sind in ihrer gesamten Länge zur Kassettenvorderseite
hin offen, und die Stege zwischen den Schächten sind zumindest längs eines Teils ihrer zur Kassettenvorderseite gewandten Stirnflächen (32)
pfeilspitzenförmig ausgebildet.
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